 Taoxichuan Art Center ∙ Jingdezhen International Studio 陶溪川艺术中心·景德镇国际工作室
	驻场申请表



	姓名
	出生年月
	性别
	 国籍

	
	（年、月、日）
	
	

	 家庭地址
	电话号码
	电子邮箱

	
	
	

	个人网址
	Facebook
	Instagram

	
	
	

	请选择以下类别
	申请年份

	    创作与展览
    教授大师班课程及学术研究
   产品设计研究
    关于陶瓷艺术，设计，手工艺，文化历史类电影的拍摄
	  2021
 2022

	特殊饮食要求或驻场要求

	

	驻场日期 
	从
	
	至

	首选时间
	（年、月、日）
	→
	（年、月、日）

	次优选时间
	
	→
	

	次选时间
	
	→
	

	1. 如果您打算申请贵国的补贴或学术奖金来本地驻场，我们会根据您的需求，提供相关文件证明以供您申请资助金,请您提供申请的资助金名称和资助的组织名称。
2. 如果您已经申请到这类资助金，请在下方列出您接收的资助金名称。

	

	您是通过什么途径了解到艺术家驻场项目的？

	

	如果您对驻场项目有任何疑问，请在下方列出。

	


	Residency Application Form



	Name
	Birthday
	Gender
	 Nationality

	
	(  Year  Month  Day）
	
	

	Family address
	Phone 
	Email

	
	
	

	Personal website
	Facebook
	Instagram

	
	
	

	Please select your purpose from following items
	Year of application

	   Art work creation and exhibition
   Teaching masterclass lessons and doing academic research
   Researching on product design
   Shooting  ceramic art, design, handicraft, culture and history films
	  2021
 2022

	Special requirements of dietary or residency

	

	Residency period
	from
	
	to

	First choice
	(  Year  Month  Day）
	→
	(  Year  Month  Day）

	Second choice
	
	→
	

	Third choice
	
	→
	

	1. If you intend to apply for your subsidy or academic bonus to have a residency, we will provide relevant documents for you to apply for the grant that your need. Please list below the name of the grant you apply and the organization that provided the grant.
2. If you already received this kind of grant, please list below the grant you received.

	

	How did you get to know about our artist residency project?

	

	If you have any question on our residency project, please list it below.

	


	艺术家个人介绍Personal Profile



	 ( 250字以内 ) 
(up to 250 words)


	 创作计划Residency Creation Plan



	项目提案应包含您在陶溪川艺术中心驻场期间的创作动机、目的以及具体规划。（最多500字）
The project proposal should include your motivation, purpose and specific planning during your residency in Taoxichuan Art Center. (up to 500 words)

	




	作品图片Picture of Art Works



请将作品展示图片以附件形式邮件发送。每张图片不得超过1MB, 300 dpi, 并以jpeg格式发送。作品展示图片列表应当标明每张图片中作品名称，创作日期，尺寸以及创作手段。如：手工制作，化妆土，素烧，上釉，1280摄氏度还原烧成等。
Please send the pictures of your works as attachments. Each image should not exceed 1MB, 300 dpi, and should be sent in JPEG format. The name of the work, the date of creation, the size and the means of creation in each picture of work shall be indicated in the list of pictures for display. Such as: handmade, make-up soil, bisque firing, glazing, 1280 ℃ reduction firing, etc.

















[bookmark: _GoBack]
[image: ]本表格资料用于陶溪川艺术中心驻场使用，除艺术家和国际工作室外，不得擅用
Only used for the residency in Taoxichuan Art Center, shall not be unauthorized used except by the art center and artists. 
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